
 

 

 

 

 

 

COMISSIÓ DE CULTURA 

- Convocatòria: reunió de la Comissió de Cultura 

- Sessió: 03/2020, ordinària 

- Data: 11 de novembre de 2020 

- Inici: 19:00h 

- Fi: 21:00h 

- Lloc: virtual, a través de zoom 

 

Entitats convocades: totes (24) 

Entitats assistents: 10 

 

 

1. CIPAG Manel Edo 

2. EL COLOMAR 

 

Maria Teresa Bubí Domenech 

3. CORAL MONTAU Sònia Guillamón 

4. AMICS DEL CAVALL 

 

Xavi Caballero 

5. JUGUEM A BEGUES 

 

Jordi Campamà 

6. TIMBALERS 

 

Joan Hernández 

7. ASSOCIACIÓ CASTELLERS “ELS 

ENCANTATS” 

 

Guillem 

8. SPAIDART Esther 

9. CEB 

 

Rosa 

10. ÒMNIUM CULTURAL 

 

Lourdes Casadevall 

 

 



 

 

 

 

 

Conducció de la reunió: 

 Anna Méndez – Regidora de Cultura 

 Teresa Jardí – Tècnica de Cultura 

 

ACTA DE LA SESSIÓ 

L’objectiu d’aquesta reunió virtual era fer un intercanvi d’impressions després 

del nou enduriment de les mesures i augment de les restriccions. Des del 

setembre s’havia estat treballant en la reobertura dels equipaments 

municipals per tal que les entitats poguessin remprendre les seves activitats 

habituals. La data de reobertura s’havia fixat en el 19 d’octubre. El dia 30 

d’octubre es va haver de tirar enrere i a hores d’ara es continua sense poder 

fer activitats. 

En general, hi ha bastants membres de la Comissió  que pensen que 

l’Ajuntament s’ha d’adaptar i donar permís per fer activitats adequades a les 

condicions actuals. Es critica una mica la prudència extrema de l’Ajuntament, 

sobretot durant els mesos que no hi havia una prohibició expressa des de la 

Generalitat, 

El  Xavi Caballero comenta que l’objectiu principal de controlar l’expansió de 

la pandèmia és reduir la mobilitat i per aquest motiu les restriccions són més 

dures. 

La Teresa Bubí proposa que al març o abril es puguin tornar a obrir els espais 

per donar aire a les entitats. 

Manel Edo  afegeix que les activitats guiades a l’exterior com per exemple les 

visites a la cova i la ruta del Ferret són poc viables econòmicament. Comenta 

també que el Cipag s’ha acollit a diferents subvencions supramunicipals 

destinades a ajudar les despeses fixes que les entitats han tingut en temps 

de pandèmia. 

Hi ha entitats com el Centre d’Estudis Beguetans que han organitzat alguna 

activitat a l’aire lliure. 

Es comenta també si tenen alguna actuació prevista de forma virtual per als 

propers mesos i en general s’està una mica cansat de la virtualitat i ara les 

persones que formen part de les entitats ja no responen amb el mateix  

 



 

 

 

 

 

 

entusiasme que durant la primera fase. El fet de no poder-se relacionar 

presencialment provoca un estat d’ànim que ens aboca a l’aïllament i la 

solitud. 

Els Timbalers de Begues comenten que des d’alguna població els han convidat 

a participar d’alguna proposta cultural i no ho han fet pel fet de tenir els 

equipaments tancats. Des de l’Ajuntament es diu que sempre que alguna 

entitat ha demanat d’entrar a un equipament s’ha autoritzat. 

 

 


